

The logo for Nutantep features the word "Nutantep" in a bold, green, sans-serif font. The letter "N" is stylized with a gold-colored outline that forms a heart-like shape. A registered trademark symbol (®) is positioned to the upper right of the "p".

**Nutantep**<sup>®</sup>

---

NUTANTEP Food Industry  
GIDA SAN ve TİC.LTD.ŞTİ



# we are nut

Our company Nutantep has been continuing its innovative structure with its 3 generations of knowledge, strong infrastructure, state-of-the-art production and processing techniques, professional team reflecting its experience to the products it produces, keeping human health and taste at the forefront, international It offers perfect solutions to the industrial needs of the world's leading ice cream, chocolate, etc.

producers with superior hygiene infrastructure in our modern facilities with superior hygiene infrastructure in our modern facilities. We offer unique tastes to the taste of our consumers at home and abroad with its paste and spreadable pistachio creams.

We combine our superior experiences in the pistachio sector with innovations and our superior experience in the pistachio sector. Our company, which prioritizes customer satisfaction, is the company that invests the most in R&D activities in its sector. It always maintains its innovative and perfectionist structure and attaches utmost importance to human health and taste from field to table.

تواصل شركتنا Nutantep تطوير منتجاتها من خلال 3 أجيال من المعرفة ، والبنية التحتية القوية ، وتقنيات الإنتاج والمعالجة الحديثة ، والفريق المحترف الذي يعكس خبرته في المنتجات التي ينتجها ، ويحافظ على صحة الإنسان والذوق في المقدمة.

نقدم طوياً مثالية للاحتياجات الصناعية لمنتجاتي الآيس كريم والشوكولاتة الراتدين في العالم وما إلى ذلك مع بنية تحتية فائقة للنظافة في منشآتنا الحديثة مع بنية تحتية صحية في مرافقنا الحديثة نقدم أذواقاً فريدة من نوعها بالتناسب مع الذوق الخاص بعملائنا في الداخل والخارج من خلال معجون الفستق وكريماته القابلة للدهن.

نجمع بين خبرتنا المتفوقة في قطاع الفستق والابتكارات وخبرتنا المتفوقة في قطاع الفستق. شركتنا، التي تعطي الأولوية لرضا العملاء، هي الشركة التي تستثمر أكثر في أنشطة البحث والتطوير وهي تحافظ دائماً على تطوير هيكلها وتولي أهمية قصوى لصحة الإنسان والذوق في كل مجالات الإنتاج.

# Pistachio Cream —



# Pistachio Cream

Weight e200g

N073 |



**Nutantep® كريمة الفستق** رائعة للخبز ومثالية لحشو الكعك والكريب ووجبات الإفطار المفعمة بالحيوية

كما ان الفستق هو الرمز الخاص بغازي عنتاب، كريمة الفستق لذیذة لوجبة خفيفة لكل صباح.

جاهز وعملي وقابل للدهن، إنه منتج أساسي لكل محبي الفستق جودة عالية، طعم فريد لا يقاوم!

**Nutantep®** Pistachio Cream is great for baking and ideal for filling cakes, crepes and lively breakfasts

Pistachio Cream is the symbol for Gaziantep, a delicious snack for every morning.

Ready, functional and spreadable, this is an essential product for every pistachio lover : artisanal quality, unique taste irresistible!



NUTANTEP Food Industry  
TRADING COMPANY LTD.

The Raw  
Material



Glass  
Jar

The  
Weights



320g  
200g

The  
Quantity



12 PCS  
in Box

# Pistachio Cream

Weight e320g

N074 |



**Nutantep® كريمة الفستق** رائعة للخبز ومثالية لحشو الكعك والكريب ووجبات الإفطار المفعمة بالحيوية

كما ان الفستق هو الرمز الخاص بغازي عنتاب، كريمة الفستق لذيدة لوجبة خفيفة لكل صباح.

جاهز وعملي وقابل للدهن ، إنه منتج أساسي لكل محبي الفستق جودة عالية، طعم فريد لا يقاوم!

**Nutantep®** Pistachio Cream is great for baking and ideal for filling cakes, crepes and lively breakfasts

Pistachio Cream is the symbol for Gaziantep, a delicious snack for every morning.

Ready, functional and spreadable, this is an essential product for every pistachio lover : artisanal quality, unique taste irresistible!



NUTANTEP Food Industry  
TRADING COMPANY LTD.

The Raw  
Material



Glass  
Jar

The  
Weights



320g  
200g

The  
Quantity



12 PCS  
in Box

# Pistachio Cream

Weight e500g

N075 |



**Nutantep® كريمة الفستق** رائعة للخبز ومثالية لحشو الكعك والكريب ووجبات الإفطار المفعمة بالحوية

كما ان الفستق هو الرمز الخاص بغازي عنتاب، كريمة الفستق لذيقة لوجبة خفيفة لكل صباح.

جاهز وعملي وقابل للدهن ، إنه منتج أساسي لكل محبي الفستق جودة عالية، طعم فريد لا يقاوم!

**Nutantep®** Pistachio Cream is great for baking and ideal for filling cakes, crepes and lively breakfasts

Pistachio Cream is the symbol for Gaziantep, a delicious snack for every morning.

Ready, functional and spreadable, this is an essential product for every pistachio lover : artisanal quality, unique taste irresistible!



NUTANTEP Food Industry  
TRADING COMPANY LTD.

The Raw  
Material



Plastic  
Jar

The  
Weights



0.5kg  
1kg

The  
Quantity



12 PCS  
in Box

# Pistachio Cream

Weight €1kg

N076 |



**Nutantep® كريمة الفستق** رائعة للخبز ومثالية لحشو الكعك والكريب ووجبات الإفطار المفعمة بالحيوية

كما ان الفستق هو الرمز الخاص بغازي عنتاب، كريمة الفستق لذیذة لوجبة خفيفة لكل صباح.

جاهز وعملي وقابل للدهن ، إنه منتج أساسي لكل محبي الفستق جودة عالية، طعم فريد لا يقاوم!

**Nutantep®** Pistachio Cream is great for baking and ideal for filling cakes, crepes and lively breakfasts

Pistachio Cream is the symbol for Gaziantep, a delicious snack for every morning.

Ready, functional and spreadable, this is an essential product for every pistachio lover : artisanal quality, unique taste irresistible!



NUTANTEP Food Industry  
TRADING COMPANY LTD.

The Raw  
Material



Plastic  
Jar

The  
Weights



0.5kg  
1kg

The  
Quantity



12 PCS  
in Box

# Pistachio Cream

Weight 3kg

N077 |



**Nutantep® كريمة الفستق**, رائعة للخبز ومثالية لحشو الكعك والكريب ووجبات الإفطار المفعممة بالحيوية

كما ان الفستق هو الرمز الخاص بغازي عنتاب، كريمة الفستق لذيذة لوجبة خفيفة لكل صباح.

جاهز وعملي وقابل للدهن، إنه منتج أساسي لكل محبي الفستق جودة عالية، طعم فريد لا يقاوم!

**Nutantep® Pistachio Cream** is great for baking and ideal for filling cakes, crepes and lively breakfasts

Pistachio Cream is the symbol for Gaziantep, a delicious snack for every morning.

Ready, functional and spreadable, this is an essential product for every pistachio lover : artisanal quality, unique taste irresistible!



NUTANTEP Food Industry  
TRADING COMPANY LTD.

The Raw  
Material



Tin  
Can

The  
Weights



3kg

The  
Quantity



in Box



# Pistachio Cream

Weight €10kg

N078 |



**Nutantep® كريمة الفستق**, رائعة للخبز ومثالية لحشو الكعك والكريب ووجبات الإفطار المفعمة بالحيوية

كما ان الفستق هو الرمز الخاص بغازي عنتاب، كريمة الفستق لذيذة لوجبة خفيفة لكل صباح.

جاهز وعملي وقابل للدهن، إنه منتج أساسي لكل محبي الفستق جودة عالية، طعم فريد لا يقاوم!

**Nutantep®** Pistachio Cream is great for baking and ideal for filling cakes, crepes and lively breakfasts

Pistachio Cream is the symbol for Gaziantep, a delicious snack for every morning.

Ready, functional and spreadable, this is an essential product for every pistachio lover : artisanal quality, unique taste irresistible!



NUTANTEP Food Industry  
TRADING COMPANY LTD.

The Raw  
Material



Plastic  
Pallet

The  
Weights



10kg  
20kg

The  
Quantity



4 PCS  
in Box

# Pistachio Cream

Weight e20kg

N079 |



**Nutantep® كريمة الفستق** رائعة للخبز ومثالية لحشو الكعك والكريب ووجبات الإفطار المفعمة بالحيوية

كما ان الفستق هو الرمز الخاص بغازي عنتاب، كريمة الفستق لذبة لوجبة خفيفة لكل صباح.

جاهز وعملي وقابل للدهن، إنه منتج أساسي لكل محبي الفستق جودة عالية، طعم فريد لا يقاوم!

**Nutantep®** Pistachio Cream is great for baking and ideal for filling cakes, crepes and lively breakfasts

Pistachio Cream is the symbol for Gaziantep, a delicious snack for every morning.

Ready, functional and spreadable, this is an essential product for every pistachio lover : artisanal quality, unique taste irresistible!



NUTANTEP Food Industry  
TRADING COMPANY LTD.

The Raw  
Material



Plastic  
Pallet

The  
Weights



10kg  
20kg

The  
Quantity



4 PCS  
in Box

# Pistachio Cream

Weight €30kg

N080 |



**Nutantep® كريمة الفستق** رائعة للخبز ومثالية لحشو الكعك والكريب ووجبات الإفطار المفعمة بالحيوية

كما ان الفستق هو الرمز الخاص بغازي عنتاب، كريمة الفستق لذيذة لوجبة خفيفة لكل صباح.

جاهز وعملي وقابل للدهن، إنه منتج أساسي لكل محبي الفستق جودة عالية، طعم فريد لا يقاوم!

**Nutantep®** Pistachio Cream is great for baking and ideal for filling cakes, crepes and lively breakfasts

Pistachio Cream is the symbol for Gaziantep, a delicious snack for every morning.

Ready, functional and spreadable, this is an essential product for every pistachio lover : artisanal quality, unique taste irresistible!



NUTANTEP Food Industry  
TRADING COMPANY LTD.

The Raw  
Material



Plastic  
Barrel

The  
Weights



30kg

The  
Quantity



in Box

**Nutantep**<sup>®</sup>



# Pistachio





**Nutantep**

Sürülebilir Arpacık

Fındaklı Hazelnut Spread



# Pistachio Paste

Weight e200g

N001 |



**Nutantep® معجون الفستق** رائع للخبز ومثالية لحشو الكعك والكريب ووجبات الإفطار المفعمة بالحيوية

كما ان الفستق هو الرمز الخاص بغازي عنتاب، معجون الفستق لذبة لوجبة خفيفة لكل صباح.

جاهز وعملي وقابل للدهن، إنه منتج أساسي لكل محبي الفستق جودة عالية، طعم فريد لا يقاوم!

**Nutantep®** Pistachio Paste is great for baking and ideal for filling cakes, crepes and lively breakfasts

Pistachio Paste is the symbol for Gaziantep, a delicious snack for every morning.

Ready, functional and spreadable, this is an essential product for every pistachio lover : artisanal quality, unique taste irresistible!



NUTANTEP Food Industry  
TRADING COMPANY LTD.

The Raw  
Material



Glass  
Jar

The  
Weights



200g  
200g

The  
Quantity



12 PCS  
in Box

# Pistachio Paste

Weight e320g

N002 |



**Nutantep® معجون الفستق** رائع للخبز ومثالية لحشو الكعك والكريب ووجبات الإفطار المفعمة بالحيوية

كما ان الفستق هو الرمز الخاص بغازي عنتاب، معجون الفستق لذبة لوجبة خفيفة لكل صباح.

جاهز وعملي وقابل للدهن، إنه منتج أساسي لكل محبي الفستق جودة عالية، طعم فريد لا يقاوم!

**Nutantep®** Pistachio Paste is great for baking and ideal for filling cakes, crepes and lively breakfasts

Pistachio Paste is the symbol for Gaziantep, a delicious snack for every morning.

Ready, functional and spreadable, this is an essential product for every pistachio lover : artisanal quality, unique taste irresistible!



NUTANTEP Food Industry  
TRADING COMPANY LTD.

The Raw  
Material



Glass  
Jar

The  
Weights



320g  
200g

The  
Quantity



12 PCS  
in Box



# Pistachio Paste

Weight e500g

N003 |



**Nutantep® معجون الفستق** رائع للخبز ومثالية لحشو الكعك والكريب ووجبات الإفطار المفعمة بالحوية

كما ان الفستق هو الرمز الخاص بغازي عنتاب، معجون الفستق لذية لوجبة خفيفة لكل صباح.

جاهز وعملي وقابل للدهن ، إنه منتج أساسي لكل محبي الفستق جودة عالية، طعم فريد لا يقاوم!

**Nutantep®** Pistachio Paste is great for baking and ideal for filling cakes, crepes and lively breakfasts

Pistachio Paste is the symbol for Gaziantep, a delicious snack for every morning.

Ready, functional and spreadable, this is an essential product for every pistachio lover : artisanal quality, unique taste irresistible!



NUTANTEP Food Industry  
TRADING COMPANY LTD.

The Raw  
Material



Plastic  
Jar

The  
Weights



0.5kg  
2kg

The  
Quantity



12 PCS  
in Box

# Pistachio Paste

Weight €1kg

N004 |



**Nutantep® معجون الفستق** رائع للخبز ومثالية لحشو الكعك والكريب ووجبات الإفطار المفعمة بالحيوية

كما ان الفستق هو الرمز الخاص بغازي عنتاب، معجون الفستق لذبة لوجبة خفيفة لكل صباح.

جاهز وعملي وقابل للدهن ، إنه منتج أساسي لكل محبي الفستق جودة عالية، طعم فريد لا يقاوم!

**Nutantep®** Pistachio Paste is great for baking and ideal for filling cakes, crepes and lively breakfasts

Pistachio Paste is the symbol for Gaziantep, a delicious snack for every morning.

Ready, functional and spreadable, this is an essential product for every pistachio lover : artisanal quality, unique taste irresistible!



NUTANTEP Food Industry  
TRADING COMPANY LTD.

The Raw  
Material



Plastic  
Jar

The  
Weights



0.5kg  
2kg

The  
Quantity



12 PCS  
in Box

# Pistachio Paste

Weight €3kg

N005 |



**Nutantep® معجون الفستق** رائع للخبز ومثالية لحشو الكعك والكريب ووجبات الإفطار المفعمة بالحيوية

كما ان الفستق هو الرمز الخاص بغازي عنتاب، معجون الفستق لذیذة لوجبة خفيفة لكل صباح.

جاهز وعملي وقابل للدهن ، إنه منتج أساسي لكل محبي الفستق جودة عالية، طعم فريد لا يقاوم!

**Nutantep® Pistachio Paste** is great for baking and ideal for filling cakes, crepes and lively breakfasts

Pistachio Paste is the symbol for Gaziantep, a delicious snack for every morning.

Ready, functional and spreadable, this is an essential product for every pistachio lover : artisanal quality, unique taste irresistible!



NUTANTEP Food Industry  
TRADING COMPANY LTD.

The Raw  
Material



Tin

Can

The  
Weights



3kg

The  
Quantity



in Box

# Pistachio Paste

Weight €10kg

N006 |



**Nutantep® معجون الفستق** رائع للخبز ومثالية لحشو الكعك والكريب وجوجبات الإفطار المفعمة بالحيوية

كما ان الفستق هو الرمز الخاص بغازي عنتاب، معجون الفستق لذيذة لوجبة خفيفة لكل صباح.

جاهز وعملي وقابل للدهن ، إنه منتج أساسي لكل محبي الفستق جودة عالية، طعم فريد لا يقاوم!

**Nutantep®** Pistachio Paste is great for baking and ideal for filling cakes, crepes and lively breakfasts

Pistachio Paste is the symbol for Gaziantep, a delicious snack for every morning.

Ready, functional and spreadable, this is an essential product for every pistachio lover : artisanal quality, unique taste irresistible!



NUTANTEP Food Industry  
TRADING COMPANY LTD.

The Raw  
Material



Plastic  
Pallet

The  
Weights



10kg  
20kg

The  
Quantity



4 PCS  
in Box

# Pistachio Paste

Weight e20kg

N007 |



**Nutantep® معجون الفستق** رائع للخبز ومثالية لحشو الكعك والكريب ووجبات الإفطار المفعمة بالحوية

كما ان الفستق هو الرمز الخاص بغازي عنتاب، معجون الفستق لذيذة لوجبة خفيفة لكل صباح.

جاهز وعملي وقابل للدهن ، إنه منتج أساسي لكل محبي الفستق جودة عالية، طعم فريد لا يقاوم!

**Nutantep®** Pistachio Paste is great for baking and ideal for filling cakes, crepes and lively breakfasts

Pistachio Paste is the symbol for Gaziantep, a delicious snack for every morning.

Ready, functional and spreadable, this is an essential product for every pistachio lover : artisanal quality, unique taste irresistible!



NUTANTEP Food Industry  
TRADING COMPANY LTD.

The Raw  
Material



Plastic  
Pallet

The  
Weights



10kg  
20kg

The  
Quantity



4 PCS  
in Box

# Pistachio Paste

Weight €30kg

N008 |



**Nutantep® معجون الفستق رائع**  
للخبز ومثالية لحشو الكعك والكريب  
ووجبات الإفطار المفعمة بالحيوية

كما ان الفستق هو الرمز الخاص  
بغازي عنتاب، معجون الفستق  
لذيذة لوجبة خفيفة لكل صباح.

جاهز وعملي وقابل للدهن، إنه  
منتج أساسي لكل محبي الفستق  
جودة عالية، طعم فريد لا يقاوم!

**Nutantep®** Pistachio Paste is  
great for baking and ideal for  
filling cakes, crepes and lively  
breakfasts

Pistachio Paste is the symbol  
for Gaziantep, a delicious snack  
for every morning.

Ready, functional and spreadable,  
this is an essential product for  
every pistachio lover : artisanal  
quality, unique taste irresistible!



NUTANTEP Food Industry  
TRADING COMPANY LTD.

The Raw  
Material



Plastic  
Barrel

The  
Weights



30kg

The  
Quantity



in Box

# Turkish Delight —



Nutantep®







*Turkish Delight*



**Palace Turkish Delight with Pistachio  
Antep Fıstıklı saray lokum**

راحة الصراي بالفستق الحلبي المحمص

Product Code - Ürün Kodu - رقم المنتج

NO:81

Box Weight - Ağırlık - الوزن

(2) - (4) Kg

**Pistachio & Vanilla Coated With Powder Sugar  
Antep Fıstıklı Çifte Kavrulmuş Lokum**

راحة تركية محمصة مع الفستق مخلطة مع نشأ

Product Code - Ürün Kodu - رقم المنتج

NO:82

Box Weight - Ağırlık - الوزن

(2) - (4) Kg





**Pistachio & Vanilin Coated With Coconut**  
**Antep Fıstıklı Hindistan Cevizli Klasik**  
**Çifte Kavrulmuş Lokum**

راحة تركية معجبات ناعمة بالفستق المحمص

Product Code - Ürün Kodu - رقم المنتج

NO:83

Box Weight - Ağırlık - الوزن

(2) - (4) Kg

**Pistachio & Pomegranate Flavor Coated With Coconut**  
**A.Fıstıklı Nar Aromalı Çifte Kavrulmuş Lokum**

راحة تركية معجبات ناعمة بالفستق المحمص بنكهة الرمان

Product Code - Ürün Kodu - رقم المنتج

NO:84

Box Weight - Ağırlık - الوزن

(2) - (4) Kg





**Sultan Delight & Pistachio Coated With Coconut**  
**Antep Fıstıklı Sultan Lokum**

راحة السلطان بالفستق

Product Code - Ürün Kodu - رقم المنتج

NO:85

Box Weight - Ağırlık - الوزن

(2) - (4) Kg

**Sultan Double Roasted Turkish Delight With Pistachio**  
**Antep Fıstıklı Sultan Çifte Kavrulmuş**

راحة تركية بالفستق بنكهة الحليب

Product Code - Ürün Kodu - رقم المنتج

NO:86

Box Weight - Ağırlık - الوزن

(2) - (4) Kg









Finger Delight With Pistachio & Pomegranate Flavor  
Coated With Powder Pistachio

Antep Fıstıklı Narlı Fitol Pirinç Fıstık kaplamalı

راحة فتيل أصابع بنكهة الرمان ملبسة بالفستق الحلبي المجروش

Product Code - Ürün Kodu - رقم المنتج

NO:87

Box Weight - Ağırlık - الوزن

(2) - (4) Kg

Turkish Delight Bars With Pistachio  
Fıstıklı Fitol Lokumu

أصابع الفستق

Product Code - Ürün Kodu - رقم المنتج

NO:88

Box Weight - Ağırlık - الوزن

(2) - (4) Kg





**Pistachio Pomegranate Wick Turkish Delight**  
**Antep Fıstıklı Narlı Fitol Lokumu**

أصابع الفستق بنكهة الرمان

Product Code - Ürün Kodu - رقم المنتج

NO:89

Box Weight - Ağırlık - الوزن

(2) - (4) Kg

**Stick Delight With Pistachio & Pomegranate Flavor**  
**Coated With Rose Petals**

**Antep Fıstıklı Gül kaplamalı fitil**

راحة فتيل أصابع بنكهة الورد ملبسة بالورد الطبيعي

Product Code - Ürün Kodu - رقم المنتج

NO:90

Box Weight - Ağırlık - الوزن

(2) - (4) Kg





Pistachio Black Mulberry wick

Antep Fıstıklı Karadutlu fitil

راحة فتيل أصابع بنكهة التوت البري

Product Code - Ürün Kodu - رقم المنتج

NO:91

Box Weight - Ağırlık - الوزن

(2) - (4) Kg

Pistachio Milk Suppository

Antep Fıstıklı Sütlü Fitil

راحة فتيل أصابع بنكهة الحليب

Product Code - Ürün Kodu - رقم المنتج

NO:92

Box Weight - Ağırlık - الوزن

(2) - (4) Kg







Shape Of Crescent Turkish Delight With  
Pistachio Paste

Antep Fıstıklı Ezmeli Bohça

بهجة السلطان محشية بهريسة الفستق الحلبي

Product Code - Ürün Kodu - رقم المنتج

NO:93

Box Weight - Ağırlık - الوزن

(2) - (4) Kg

Shape Of Crescent Turkish Delight With  
Pistachio And Chocolate

Antep Fıstıklı Çikolatalı Bohça

بهجة السلطان محشية بالشوكولا

Product Code - Ürün Kodu - رقم المنتج

NO:94

Box Weight - Ağırlık - الوزن

(2) - (4) Kg







*Turkish Delight*



Pistachio Haj Turkish Delight Gift

Antep Fıstıklı Hac Lokum Hediyesi

راحة حجاج بالفستق الحلبي

Product Code - Ürün Kodu - رقم المنتج

NO:95

Box Weight - Ağırlık - الوزن

(2) - (4) Kg

Hour Turkish Delight With Pistachios  
Antep Fıstıklı Bormalı Lokum

راحة ساعة بالفستق الحلبي

Product Code - Ürün Kodu - رقم المنتج

NO:96

Box Weight - Ağırlık - الوزن

(2) - (4) Kg







**Noga with Pistachio**  
**Antep Fıstıklı Noga**

نوكا بالفستق الحلبي

Product Code - Ürün Kodu - رقم المنتج

NO:97

Box Weight - Ağırlık - الوزن

(2) - (4) Kg

**Roasted Almond Cardamom Nogate**  
**Kavrulmuş Badem Kakule Nogat**

المن والسلوى محشية باللوز المحمص بنكهة الهال الطبيعي

Product Code - Ürün Kodu - رقم المنتج

NO:98

Box Weight - Ağırlık - الوزن

(2) - (4) Kg





+90 533 926 53 60  
+90 530 970 09 40



[www.nutantep.com](http://www.nutantep.com)  
[info@nutantep.com](mailto:info@nutantep.com)